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Spørgsmål 

I forlængelse af svar på SAU alm. del – spørgsmål 331 og SAU alm. del – spørgsmål 75 

bedes ministeren oplyse, om den nævnte undersøgelse af reglerne vedrørende beskatning 

af aktionærer, der optager lån i eget selskab, kun vil omhandle, hvorledes reglerne bør 

indrettes fremadrettet, eller om det også vil blive undersøgt, hvorvidt der kan ryddes op i 

eventuelle uhensigtsmæssigheder med tilbagevirkende kraft, da det har vist sig, at mange 

aktionærer er kommet i klemme ved de nuværende regler. Ministeren bedes endvidere op-

lyse tidshorisonten for undersøgelsen. Spørgsmålet har tidligere været stillet som SAU 

alm. del – spørgsmål 433 (folketingsåret 2018-19, 1. samling). 

 

Svar 

Der er tale om en kompleks problemstilling, som ikke bare kan løses med et snuptag. Un-

dersøgelsen vil fokusere på fremadrettede løsninger, men det vil samtidig blive vurderet, 

om der er mulighed for, at eventuelle ændringer kan få tilbagevirkende kraft. 

 

Det er endnu for tidligt at sige præcis, hvornår arbejdet med at vurdere området for be-

skatningen af aktionærlån er afsluttet. Når der foreligger et resultat, vil jeg orientere Skat-

teudvalget herom.  
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